

# Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



## Styrelsemöte 1 GFS

### Signed text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande  
Namn: Protokoll STYM1 (1).pdf  
Storlek: 164743 byte  
Hashvärde SHA256:  
326b914c533ee2597241342ef28de136d275d854a3084b2436edc4fe1ee9a3bb

*The original file and all signatures are attached to this PDF.  
To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.*

### Signed By 4:

**MELKER WARGBANER**

Signed with BankID 2024-09-20 13:13 Ref: 994ce64c-6d58-453b-a57b-1a09f4d44984

**MIRIAM STÅHLGREN**

Signed with BankID 2024-09-20 12:04 Ref: a4a57321-569c-4dc8-aea8-53ba3ba7479e

**SAMUEL MALTE MARTINSSON**

Signed with BankID 2024-09-20 12:04 Ref: bffd0947-8027-4ae3-be11-31c4fb484c4b

**Viktor Rikard Sjödahl**

Signed with BankID 2024-09-20 11:54 Ref: 1af870c7-09f8-4cfd-b92a-eb69c21fa5dc



# Protokoll Styrelsemöte 1

Sammanträde med GFS styrelse 2024/2025

**Tid:** 28 augusti 2024, 14.00 (beräknad sluttid 17:00)

**Plats:** Eva Wibergs rum.

**Närvarande:**

**Mikael Wargbaner, GFS ordförande**

**Viktor Sjödahl, GFS Vice Ordförande, sekreterare**

Samuel Martinsson, suppleant Chalmers Studentkår

Stella Donning, ledamot Handelshögskolans i Göteborgs studentkår

Bahram Fendi, ledamot Sahlgrenska Akademiens Studentkår

Miriam Ståhlgren, ledamot Konstkåren

Siri Larsson, ledamot Göta studentkår

Charlie Petterson, suppleant Göta studentkår

## § 1 Preliminärer

### § 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Melker Wargbaner öppnar mötet 14.07

Styrelsen beslutar

**att** finna mötet behörigt utlyst

### § 1.2 Val av mötesfunktionärer

Presidiet föreslår

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Miriam Ståhlgren som justeringsperson

Samuel Martinsson som justeringsperson

Styrelsen beslutar

Att välja:

Melker Wargbaner som mötesordförande

Viktor Sjödahl som mötessekreterare

Miriam Ståhlgren som justeringsperson

Samuel Martinsson som justeringsperson

### § 1.3 Godkännande av föredragningslistan

**Presidiet föreslår:**

**att** godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar

**Styrelsen beslutar**

**att** godkänna föredragningslistan med föreslagna ändringar.

### § 1.4 Föregående mötesprotokoll

Bilaga 1

Styrelsen beslutar

**att** godkänna föregående mötesprotokoll

### § 1.5 Mötets offentlighet

Styrelsen beslutar

**att** hålla ett öppet möte

### § 1.6 Mötets beslutsamässighet

Styrelsen beslutar

**att** anse mötet beslutsamässigt

## § 2 Rapporter

### § 2.1 Rapport från GFS presidium

Bilaga 2

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

**att** lägga rapporten till handlingarna

### § 2.2 Presidiebeslut

Bilaga 3

Föredragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

**att** lägga rapporten till handlingarna

§ 2.3      **Rapport från GBG7000+**      Bilaga 4

Fördragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

**att lägga rapporten till handlingarna**

§ 2.5      **Övriga rapporter**

Fördragande: Presidiet

Styrelsen beslutar

**att lägga rapporten till handlingarna**

§ 2.4      **Rapport från kårerna**

Fördragande: Respektive kår

Konstkåren: Det har varit en del problem med sektionsoverlämningarna, har inte riktigt haft tid att fokusera på det man skulle vilja.

Projektet angående temporära lokaler för ett kårhus går framåt och positiva besked kommer från fastighetsbolaget man är i kontakt med.

Chalmers: Det går bra, mottagningen är det stora som pågår just nu, vi är inte så ansvariga utan tar mest hand om akuta ärenden. Mycket planering framåt för året och få klart verksamhetsplanen innan nästa fullmäktigemöte.

Göta: Delar av IT och Natur-sektionerna har påbörjat sina insparkar, mycket jobb med detta. Pågår fram tills 4e oktober så en lång inspark. Släcker många bränder. Kommer sitta i panelsamtal för SFS och dess bostadsrapport. Hemsidan ligger helt nere nu på grund av högt tryck av studenter som vill bli medlemmar.

SAKS: Många uppstartsmöten just nu, mycket med fakulteten och insparken.

HHGS: Klar med nollning på lördag, varit väldigt mycket, lite mer än vad som varit förväntat, har haft många roliga event. Varit kul att träffa nystudenter. Många stora projekt som drar igång nu, framförallt arbetsmarknadsmässor.

**Paus till 14:52.**

### § 3 Beslutsärenden

- § 3.1      **Styrelsens konstituerande**      Bilaga 5
- Presidiet föreslår**  
att välja in 5 ordinarie ledamöter och 5 suppleanter i enlighet med bilaga 5
- Styrelsen beslutar**  
att välja in 5 ordinarie ledamöter och 5 suppleanter i enlighet med bilaga 5.
- § 3.2      **Fastställande av verksamhetsplan**      Bilaga 6
- Presidiet föreslår**  
att godkänna verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2024/25.
- Styrelsen beslutar**  
att godkänna verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2024/25.
- § 3.3      **Fastställande av budget**      Bilaga 7
- Presidiet föreslår**  
att godkänna budgeten för verksamhetsåret 2024/25.
- Styrelsen beslutar**  
att godkänna budgeten för verksamhetsåret 2024/25.

§ 3.4 **Fastställande av arbetsordning** Bilaga 8

**Presidiet föreslår**

att godkänna arbetsordningen

**Styrelsen beslutar**

att godkänna arbetsordningen

§ 3.5 **Fastställande av styrelsemötesdatum** Bilaga 9

Presidiet föreslår datum i enlighet med Bilaga 9 med undantag för STYM 2

STYM 1: 28 augusti 14–17, 2024

STYM 2: 3 oktober 14–17, 2024

STYM 3: 5 november 14–17, 2024

STYM 4: 3 december 14–17, 2024

STYM 5: 22 januari 14–17, 2025

STYM 6: 4 mars 14–17, 2025

STYM 7: 8 april 14–17, 2025

STYM 8: 6 maj 14–17, 2025

STYM 9: 4 juni 14–17, 2025

**Styrelsen beslutar**

att godkänna styrelsemötesdatum för verksamhetsåret 2024/25 med föreslagna ändringar.

§ 3.6 **Val av revisor för GFS**

**Presidiet föreslår:**

att bordlägga punkten

**Styrelsen beslutar**

att bordlägga punkten

§ 3.7 **Val av revisorssuppleant för GFS**

**Presidiet föreslår:**

att bordlägga punkten

**Styrelsen beslutar**

att bordlägga punkten

§ 3.8 **Val av revisor för SGS**

**Presidiet föreslår:**

att bordlägga punkten

**Styrelsen beslutar**

att bordlägga punkten

§ 3.9 **Val av revisorssuppleant för SGS**

**Presidiet föreslår:**

att bordlägga punkten

**Styrelsen beslutar**

att bordlägga punkten

§ 3.10 **Fyllnadsval av ledamot SGS**

**Presidiet föreslår:**

att bordlägga punkten

**Styrelsen beslutar**

att bordlägga punkten

§ 3.11 **Fastställande av Per Capsulam beslut**

Fördragande:

**Fördragande föreslår**

att fastställa Per Capsulam-beslutet att godkänna invalet av Evelina Spaanheden till vice ordförande för SGS fram tills 2024-12-31

**att** fastställa Per Capsulam-beslutet att vakantsätta posten som ledamot i SGS styrelse

**Styrelsen beslutar**

**att** fastställa Per Capsulam-beslutet att godkänna invalet av Evelina Spaanheden till vice ordförande för SGS fram tills 2024-12-31

**att** fastställa Per Capsulam-beslutet att vakantsätta posten som ledamot i SGS styrelse

## Paus

## § 4 Diskussionsärenden

### § 4.1 Diskussionsworkshop Bilaga 12

1. Inga invändningar, möjligen att korta ner tiden.
2. Krav på och vad studenter vill ha i en studentbostad samt vad som skall ingå. Prata om återhämtning kopplat till studenthälsa, att man inte har lov utan måste plugga kontinuerligt, tentamen på helger och vägen framåt.

Innan nästa schemalagda STYM inkommer samtliga kårer med förslag angående potentiella diskussionsämnen.

### § 4.2 Kommunikation inom GFS Bilaga 13

Samtliga kårer instämmer med bilagan och den diskuteras. Man kommer fram till att slack som kommunikation är önskvärt. De som tidigare inte är med i slack-kanalerna skall få tillgång till den. Vidare kan det inte förväntas att ledamöter och presidiet skall svara på meddelanden inom 24 timmar.

## § 5 Avslutning

### § 5.1 Övriga frågor:

5.1.1 Mänskliga rättigheter Studentforum



Att frågan skall tas upp i studentforum diskuteras. Vissa kårer uttrycker att internationella studenter kan ses som en extra utsatt grupp inom studentpopulationen. Det diskuteras huruvida mänskliga rättigheter är en relevant fråga för studentforum att ta upp och huruvida det är kårens roll att uttrycka sig i frågan. Man tar upp att hälsa, omsorg och boende är de mest relevanta områden för studenter i förhållande till frågan.

#### 5.1.2 Presidieråd

Presidiet går igenom presidierådets roll och vad det går ut på. Diskuteras huruvida sittande ledamöter är jäviga i sin roll. Kommer fram till att presidiet tar fram ett förslag till presidieråd inför nästa ordinarie styrelsemöte.

#### 5.1.3 Finansiering från Studentforum

Går igenom Studentforums budgeten och bakgrund. Pengarna var tänkt att gå till ett jubileum som inte genomfördes. Evenemang från förening i enskild kår är inte önskvärt men ett evenemang som gynnar hela stadens studenter ses som positivt. Akademiska spelen tas upp som en möjlig finansieringsmöjlighet.

### § 5.2 Nästa möte

Extrainsatt *Styrelsemöte* tidigare.

3e Oktober 2024 14-17 i Ewa Wibergs-rum

### § 5.3 Mötesutvärdering

Tummar upp

Charlotta påminner om talarlistans funktion och påminner presidiet att skriva upp sig själva innan de ger replik om de inte blev nämnda vid namn.

### § 5.4 Mötets avslutande

Mötet avslutas 16:55